
     
 
 
 
 
 
 

 

Notulen vergadering maandag 2 december 2024 

36 personen aanwezig, 14 afmeldingen, namen bekent bij notulist. 

Sjaan opent de vergadering en we starten direct met een belangrijk thema. 

1. Presentatie Nieuwsbrief m.n. door Stan 

Redactie bestaat uit 6 personen en Stan heeft tekst en uitleg gegeven over de 

maandelijkse nieuwsbrief. De definitieve vormgeving is een proces, op- en 

aanmerkingen zijn welkom. Enkele punten die ter sprake zijn gekomen: 

- Verschijnt 1 x per maand (10e v /d maand dead-line, digitaal 20e v/d maand) 

- Belangrijk is en blijft de input van nieuws en updates van verenigingen 

- De nieuwsbrief moet makkelijk leesbaar zijn voor iedereen 

- Er zullen vaste en wisselende rubrieken in staan 

- De nieuwsbrief wordt speciaal voor en door Beringe, bijv. dorpsactviteiten, 

evenementen, nieuws uit alle verenigingen gemaakt 

- Aanmelden om de nieuwsbrief te ontvangen per mail aan redactie@steingood.nl 

- Vaste plekken o.a. Wieksjlaag, huisartsenpraktijk Verstraten Medico waar de 

papieren Nieuwsbrief ligt, is belangrijk voor ouderen 

- Bij te veel info zal de redactie bepalen wat in de nieuwsbrief komt 

- Het stellen van kaders komt nog, zo ook wat de afbeeldingen betreft 

- Kortom: het is en blijft een groeiproces tot de definitieve vormgeving en ...de kracht 

van de nieuwsbrief is afhankelijk van de input uit Beringe. 

Er was tijdens de vergadering een grote betrokkenheid! Chapeau voor de redactie! 

 

2. Nieuws werkgroepen en vertegenwoordigers van verengingen 

- Kermiscomité: kermis is prima verlopen, leuke activiteiten voor de kinderen, Erik 

Nijssen (wethouder) aanwezig, elke dag iets nieuws, voldoende input. Dank voor de 

inzet! 

- Maria Stultiëns . Op de Meijelseweg het zandweggetje grenzend aan de 

Meijelseweg  richting 5xBeringe is geadopteerd. 

-  Kunststof afval,    zijn witte kunststof paaltjes die stuk zijn langs de weg, deze 

worden ook niet meer vervangen. 

- De zakken afval die door de gemeente opgehaald worden zijn van de 3 adoptanten 

op het Industriegebied, zei melden dit aan de BuitenBeter app. Dit is afgesproken 
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met de gemeente en de adoptanten omdat dit te veel zakken waren en niet fris 

roken. Die worden nu daar opgehaald. 

- Wim Nijman over de stand ontwikkelen woonproject en wonen in Beringe voor 

ouderen:  

• Plan Nelisveld 

Grondexploitatie is goedgekeurd, verdere zaken lopen. Er is goed contact met de 

gemeente en indien er stagnatie is bijv. bij juridische zaken gaat men in vertrouwen 

verder met het proces.  

• Verbouwen kerken i.v.m. appartementen voor ouderen, alleenstaanden met 

zorg. De start verbouwen kerken wordt gemaakt met de kerk van Egchel en de 

anderen zullen te zijner tijd volgen. 

- Ans Peeters, dorpsondersteuner bij hulp in de huishouding  

Werk gaat gewoon verder! Thijs was op dat moment in de vergadering betreft de 

‘organisatie’ Zorgcoöperatie Peel en Maas. 

- Johnny Swaters Vorkmeer  

Vertelt over de dorpscommunicatie. 

- Frits Verstappen: Beringe luidt de noodklok: een pleidooi voor zowel het luiden van 

de klokken als de verlichting. 

Hij benadrukt dat het dringend nodig om het oude mechanisme (1946) moet 

worden vervangen / modernisering van het uurwerk en niet te vergeten de 

verlichting moet er komen. De totale onkostenpost is ondanks de vele uren van de 

vrijwilligers €57.000 maar dan heb je ook Beringe in de toekomst verlicht!! Vroeger 

werd de kerk gebouwd door vrijwilligers, nu is het niet anders. Top! In de 

Nieuwsbrief verdere belangrijke info. 

- Toon Truijen is er namens de Ouderen Vereniging. Het is een goed lopende 

vereniging. Er zijn elke maand activiteiten en men kan al lid worden vanaf 50 jaar. 

Contributie is €25 per jaar en 11x het blad ‘ONS’. 

- Wouter Wilms namens de JWB. 100 leden en €20 contributie lidmaatschap. Alle 

activiteiten (van St Maarten tot Koningsdag) en bijeenkomsten worden door een 

enthousiaste club vrijwilligers gerund. Abseilen vanaf de kerktoren wordt er nieuw 

aan toegevoegd. 

- Peter van Horen namens de werkgroep Veiligheid. Alle trajecten gaan samen met 

Gemeente, wijkagent en vanuit de vraag van de inwoners uit Beringe. Projecten: 

Meyelseweg, Peelstraat, visie ontwikkeling voor de komende jaren veiligheid Peel en 



     
 
 
 
 
 
 

Maas. In 2025 komt het buitengebied extra onder aandacht. Sowieso schouw met 

ouderen en jongeren. Doel: veiligheid optimaliseren! 

- Martien Steeghs is met 3 anderen (Thijs, Jan, Frits) energiecoach.  

• Een energiecoach is gratis (’t zijn vrijwilligers) en zij helpen anderen met energie 

besparen. Er is weinig aanvraag terwijl iedereen die een inkomen tot €45.000 

alleenstaand en €52.000 samenwonend er gebruik van kan maken. Hun contract 

wordt verlengd.  

• Aanvraag bijdrage ingediend bij Commissie Windparkfonds Egchelse Heide voor 

allerlei werkzaamheden voor Beringe die met duurzaamheid en sociale cohesie 

te maken hebben (bijv. Schutterij). Een aanvraag dient te voldoen aan de 

voorwaarden, de spelregels en de procedures. Martien en Thijs hebben die 

know-how.  

• Defibrillator bij de Nabber, de gemeente is eigenaar en verantwoordelijk voor 

onderhoud. Hilliam Schroën is contactpersoon voor de defibrillator op 

industrieterrein en bij tankstation. Deze zijn geadopteerd door Steingood en van 

de ondernemers Beringe wordt een bijdrage verwacht. 

• Mat vermeldt het inenten van de geiten tegen q-koorts en de afschermplicht vanaf 

20 nov. doordat de vogelgriep in aantocht is.  

• Sjaan van de vereniging Eige Wiës: activiteiten worden goed bezocht en in januari is 

er een thema – avond i.s.m. met KBO. Ook bij de thema avond ‘Veilig internet 

Bankieren’ 20 november jl. was er een goede opkomst. 

 

Enkele korte aandachtspunten bij de voorbespreking: 

• Onkosten die gemaakt worden bij de Nieuwsbrief – bonnen declareren 

• Planning 2025 goedgekeurd 

•  financiën/subsidie aanvragen Steingood te beheren 

• Jolanda Wijhers contactpersoon duo-fiets. Steingood zorgt voor de verzekering en 

er is een overzicht wenselijk van de inkomsten en uitgaven 

• Eerste Nieuwsbrief 10 december bij de drukker en wordt rondgebracht 

Sjaan sluit de vergadering en nodigt iedereen uit voor een welverdiend hapje en 

drankje. 

Iedereen tevreden en in de actie-stand voor 2025. 


